

P2P DISPATCH

PATHWAYS TO PROSPERITY eBULLETIN

Pathways to Prosperity 2023 National Conference

Exploring Innovation in Immigration and
Settlement in Canada: Challenges and
Opportunities of New Geographies, Modes, and
Levels of Immigration

November 20 - 21, 2023: P2P 2023 National Conference
In Person and Virtual

November 22, 2023: P2P Conference for Local Immigration
Partnerships and Réseaux en immigration francophone
In Person and Virtual

Le Centre Sheraton Hotel, Montreal



We are excited to announce that this year's keynote speaker for the Pathways to Prosperity National Conference is **Patty Krawec**. Patty is an Anishinaabe and Ukrainian writer and speaker belonging to Lac Seul First Nation in Treaty 3 territory and residing in Niagara Falls. She is active with the Fort Erie Native Friendship Center and the Strong Water Singers. She is the cohost of the Medicine for the Resistance podcast and in November 2021, after

three years of personal fundraising, cofounded the Nii'kinaaganaa Foundation with journalist Nora Loreto and Blackfoot activist Terril Tailfeathers. Nii'kinaaganaa challenges settlers to pay their rent for living on Indigenous lands and then disperses that money to Indigenous people and organizations who are building their communities in a variety of creative ways. Her work has been published in Sojourners, Rampant Magazine, Midnight Sun, Yellowhead Institute, Indiginews, Religion News Service, and Broadview. She posts podcasts and essays with some regularity on multiple substacks. Her book, *Becoming Kin: An Indigenous Call to Unforgetting the Past and Reimagining Our Future* was published in September 2022 by Broadleaf Books.

Workshop, Roundtable and Poster Proposals

The P2P Conference received more than 180 proposals for workshops, roundtables, and poster presentations this year. The conference committee will be busy reviewing these submissions over the next couple of weeks. Results and the schedule will be released before the end of August.

Travel and Hotel Information



Hotel Information

Blocks of rooms have been reserved at Le Centre Sheraton Hotel in Montreal for November 19 - 23, 2023. If booked by October 27, 2023 the rate is \$200.00 for a King/Queen or Double room, subject to availability (with this rate also available 3 days before and after the block). Complimentary high speed internet access is available in all guest rooms. [Please click here to book your accommodation](#) or call Le Centre Sheraton Hotel in Montreal at (514) 878-2000 from Monday-Friday between 9:00 AM-5:00 PM ET and mention Pathways to Prosperity Conference.

Book your
accommodation

Travel discounts

Travel discount fares for registered attendees of the Pathways to Prosperity 2023 National Conference are available for **Air Canada**. Click the 'discount code' button for more information. The discount code for **Via Rail** will be announced shortly.

Discount code

[Register here](#)

Gender-Based Violence Response Forum

November 19, 2023
Le Centre Sheraton Hotel, Montreal
In Person

On the afternoon of Sunday November 19 from 12:30 PM to 5:00 PM (lunch will be included), the Gender-Based Violence (GBV) Strategy Project is hosting a forum about GBV responses in agencies when working with newcomers, immigrants, and refugees using a trauma-informed and survivor-centred approach. Come and join the conversation. All interested parties are welcome to attend this event.

[Register here](#)

National LIP Network Summit

November 23, 2023
Le Centre Sheraton Hotel, Montreal
In Person

The 2023 National LIP Network Summit will take place on November 23, 9:00 AM to 3:00 PM. This event is an opportunity for LIP staff from across Canada to think both practically and creatively about collaboration and mutual support. This event is aimed at LIP staff specifically. Due to space limitations, we ask that **only one staff member per LIP** register for this event.

[Register here](#)

Room Sharing and Carpooling

Are you looking for someone to help you defray the costs of lodging or driving to the Pathways to Prosperity 2023 National Conference? P2P has set up an online portal for attendees to share information with anyone wishing to share a hotel room within the housing block or arrange carpooling. Take advantage of this opportunity to cut costs.

[Room sharing and Carpooling](#)



Numéro
d'août 2023

LA DÉPÊCHE VVP

BULLETIN ÉLECTRONIQUE DE VOIES VERS LA PROSPÉRITÉ

Conférence nationale 2023 de Voies vers la prospérité

Explorer l'innovation en matière d'immigration et d'établissement au Canada : défis et opportunités des nouvelles géographies, des nouveaux modes et niveaux d'immigration

Information sur le déplacement et l'hôtel

En personne et en ligne

22 novembre 2023 : Conférence VVP pour les Partenariats locaux d'immigration et les Réseaux en immigration francophone

En personne et en ligne

Hôtel Le Centre Sheraton, Montréal



Nous sommes heureux d'annoncer que l'oratrice invitée cette année pour la conférence nationale Voies vers la prospérité est **Patty Krawec**. Patty est une écrivaine et conférencière anishinaabe et ukrainienne appartenant à la Première Nation du Lac Seul, sur le territoire du Traité 3, et résidant à Niagara Falls. Elle est active au sein du Fort Erie Native Friendship Center et des Strong Water Singers. Elle coanime le ballado Medicine for the

Resistance et, en novembre 2021, après trois ans de collecte de fonds personnelle, elle a cofondé la fondation Nii'kinaaganaa avec la journaliste Nora Loreto et l'activiste siksika Terril Tailfeathers. Nii'kinaaganaa met les colons au défi de payer leur loyer pour vivre sur des terres autochtones et distribue ensuite cet argent à des personnes et des organisations autochtones qui construisent leurs communautés de diverses manières créatives. Son travail a été publié dans Sojourners, Rampant Magazine, Midnight Sun, Yellowhead Institute, Indigenews, Religion News Service et Broadview. Elle publie régulièrement des ballados et des essais sur de multiples supports. Son livre, *Becoming Kin : An Indigenous Call to Unforgetting the Past and Reimagining Our Future* a été publié en septembre 2022 par Broadleaf Books.

Propositions d'ateliers, de tables-rondes et d'affiches

La Conférence de VVP a reçu plus de 180 propositions de présentations d'ateliers, de tables-rondes et d'affiches cette année. Le Comité d'organisation de la conférence va être très occupé pour examiner ces propositions dans les prochaines semaines. Les résultats et l'horaire seront disponibles avant la fin du mois d'août.

S'inscrire
ici

Forum sur les réponses à la violence fondée sur le genre

19 novembre 2023

Hôtel Le Centre Sheraton, Montréal

En personne

L'après-midi du dimanche 19 novembre de 12h30 à 17h00 (le déjeuner sera inclus), le projet de Stratégie contre la violence basée sur le genre (VBG) organise un forum sur les réponses à la VBG dans les agences qui travaillent avec les nouvelles



Information sur l'hôtel

Des blocs de chambres ont été réservés à l'hôtel Le Centre Sheraton de Montréal pour la période du 19 au 23 novembre 2023. Si vous réservez avant le 27 octobre 2023, le tarif est de 200 \$ pour une chambre King/Queen ou double, sous réserve de disponibilité (ce tarif est également disponible 3 jours avant et après le bloc). L'accès gratuit à l'Internet haut débit est disponible dans toutes les chambres. **Veillez cliquer ici pour réserver votre chambre** ou appelez l'hôtel Le Centre Sheraton de Montréal au (514) 878-2000 du lundi au vendredi de 9h00 à 17h00 (heure de l'Est) et mentionnez Pathways to Prosperity Conference.

Réservez votre
chambre d'hôtel

Rabais sur les déplacements

Des réductions pour les participants inscrits à la Conférence 2023 de Voies vers la prospérité sont disponibles sur **Air Canada**. Cliquez sur "code de rabais" pour plus d'informations. Le code de rabais pour **Via Rail** sera bientôt disponible.

Code de rabais

Partage de chambre et covoiturage

Vous cherchez quelqu'un pour vous aider à défrayer les coûts d'hébergement ou de déplacement à la conférence nationale Voies vers la prospérité 2023? VVP a mis en place un portail en ligne permettant aux participants d'échanger des informations avec toute personne

arrivantes, les immigrantes et les réfugiées en utilisant une approche informée par les traumatismes et centrée sur les survivantes. Venez participer à la conversation. Toutes les parties intéressées sont invitées à participer à cet événement.

S'inscrire
ici

Sommet du Réseau national des PLI

23 novembre 2023
Hôtel Le Centre Sheraton, Montréal
En personne

Le sommet du Réseau national des PLI 2023 aura lieu le 23 novembre, de 9h00 à 15h00, et sera l'occasion pour le personnel des PLI de tout le Canada de réfléchir de manière pratique et créative à la collaboration et au soutien mutuel. Cet événement s'adresse plus particulièrement au personnel des PLI. En raison du nombre limité de places, nous demandons **qu'un seul membre du personnel par PLI** s'inscrive à cet événement.

S'inscrire
ici

souhaitant partager une chambre d'hôtel dans le bloc de chambres pré-réservées ou organiser un covoiturage. Profitez de l'occasion pour réduire les coûts en utilisant les liens ci-dessous pour rejoindre la liste des participants à la recherche de colocataires ou d'options de covoiturage ou pour consulter la liste actuelle.

Partage de chambre et
covoiturage



Contact us and follow us on social media / Contactez-nous et suivez-nous sur les médias sociaux



Funded by:



Immigration, Refugees
and Citizenship Canada

Financé par :

Immigration, Réfugiés
et Citoyenneté Canada

Pathways to Prosperity Partnership | c/o, University of Western Ontario, London, N6A 5C2
Canada

[Unsubscribe wci@uwo.ca](mailto:wci@uwo.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by communications@p2pcanada.ca powered by



Try email marketing for free today!